

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(Le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

May 19, 2022

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following leave applications.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION

Le 19 mai 2022

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d’autorisation suivantes.

GRANTED / ACCORDÉE

Attorney General for Ontario v. Information and Privacy Commissioner of Ontario and Canadian Broadcasting Corporation (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40078](#))

The motion to expedite the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C69150, 2022 ONCA 74, dated January 26, 2022, is granted with costs in the cause.

La requête visant à accélérer la procédure de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C69150, 2022 ONCA 74, daté du 26 janvier 2022, est accueillie avec dépens suivant l’issue de la cause.

DISMISSED / REJETÉES

Elizabeth Bernard v. Professional Institute of the Public Service of Canada (F.C.) (Civil) (By Leave) ([39792](#))

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is dismissed. In any event, had the motion for an extension of time been granted, the application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number 20-A-12, 2020 FCA 211, dated December 9, 2020, would have been dismissed.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est rejetée. Quoiqu’il en soit, même si la requête en prorogation du délai avait été accueillie, la demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro 20-A-12, 2020 CAF 211, daté du 9 décembre 2020, aurait été rejetée.

B.W. (Brad) Blair v. Premier Doug Ford (Ont.) (Civil) (By Leave) ([40034](#))

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C68965, 2021 ONCA 841, dated November 25, 2021, is dismissed with costs.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C68965, 2021 ONCA 841, daté du 25 novembre 2021, est rejetée avec dépens.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330